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JAARVERSLAG 2024 VAN DE STICHTING REEENOPVANG NEDERLAND 

Opvang Midden-Nederland 

Op 15 maart 2024 nam de heer A. van Galen ( bekend als Ton van Galen )  tijdens de 

voorjaarsvergadering afscheid van alle opvangcentra. Vanwege zijn hoge leeftijd kon hij het 

opvangen van reewild niet meer voortzetten. Alle aanwezigen uitten hun bewondering voor 

de vele jaren waarin Ton zich geheel voor het ree had ingezet. Men was het erover eens dat 

de sluiting van het zo bekende reeënopvangcentrum Midden- Nederland een verlies was 

voor het reewild en voor de bij de stichting aangesloten opvangcentra. 

Ook als mens zou men Ton gaan missen, want hij was niet alleen een aardig en fijn mens, 

maar hij had ook veel ervaring in het opvangen en grootbrengen van reekalfjes.  

Je kon altijd bij hem terecht als er problemen waren met een reekalfje en hij wist meestal 

ook wel een oplossing voor het probleem. 

In november 2024 bereikte Ton de leeftijd van 90 jaar. In januari 2025 kwam het droevige 

nieuws dat Ton was overleden.  

Hij was bekend in heel Nederland en stond altijd voor iedereen klaar met advies of hulp. Hij 

zal door zeer velen gemist worden! 

Er wordt nog hard gewerkt aan het opzetten van een nieuw opvangcentrum in Wekerom in 

Midden-Nederland. Hopelijk kan er in het verloop van 2025 gestart worden met de opvang 

van reewild.   

Op de website van de stichting staat veel informatie en via het contactformulier kunt u zich  

altijd voor hulp en advies melden bij het secretariaat. 

Terugblik 2024 

Ook in het jaar 2024 hebben alle vrijwilligers die verbonden zijn aan de stichting zich weer 

voor 100 % en meer ingezet voor het reewild. Deze vrijwilligers komen allerlei problemen bij 

reewild tegen die zij door hun ervaring vaak wel kunnen oplossen, maar soms staan zij voor 

een onmogelijke taak. 

Als er zwaar gewonde reeën binnenkomen of als de reekalfjes meer dood dan levend worden 

binnengebracht, worden de ervaring en kennis van de vrijwilligers danig op de proef gesteld. 

Toch wordt altijd geprobeerd om de dieren te helpen waarbij het welzijn van het dier altijd 

voorop staat. 

 

In het afgelopen jaar kwamen er weer volwassen reeën binnen die ernstig gewond waren ten 

gevolge van een aanrijding. In dergelijke gevallen gaat het soms om een zogende reegeit 

hetgeen betekent dat er ergens reekalfjes zonder moeder lopen. Dankzij de inzet van velen 

worden die soms wel gevonden en ook naar de opvang gebracht, waar zij met veel liefde 

worden grootgebracht. 

Er kwamen ook een aantal reeën binnen die gered werden uit een watergang. Soms is een 

aantal uren rust voldoende, maar als het dier te zeer is verzwakt is herstel niet altijd 

mogelijk. 
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Steeds vaker komt het voor dat reeën vast komen te zitten in een hekwerk. Veel firma’s en 

particulieren plaatsen een hekwerk om hun terrein. Het hangt dan van het soort hekwerk af 

of het gevaarlijk is voor reewild. Hekken met spijlen zijn gevaarlijk voor reewild omdat de 

dieren denken dat zij er door kunnen. Het vast komen te zitten heeft vaak een ellendige dood 

ten gevolge. Bekleedt men het hek met fijnmazig gaas dan is het gevaar direct geweken. 

 

Volwassen reeën worden vaak binnengebracht omdat zij: 

1. Zijn aangereden 

2. Ernstig verwond zijn door hondenbeten 

3. Gered zijn uit een watergang 

4. Bevrijd zijn uit hekwerk  

5. Verzwakt zijn door ziekte of andere oorzaak 

 

Reekalfjes worden binnengebracht omdat: 

1. Mensen of kinderen dachten dat het kalfje door de moeder was verlaten 

2. De moeder was aangereden en het kalf / de kalfjes al fiepend ( roepend ) werden 

    gevonden 

3. Het kalf door honden werd gebeten  

4. Het kalfje op de een of andere manier op een plek terecht was gekomen waar het ernstig   

    gevaar liep, zoals bijvoorbeeld in de berm langs een druk bereden weg 

5. De kalfjes door ziekte of door een andere oorzaak ernstig verzwakt  zijn 

 

Ondanks de vele waarschuwingen die ook vermeld staan op de website van de stichting, 

worden er elk jaar weer kalfjes binnen gebracht die kern gezond zijn en zo uit de natuur zijn 

meegenomen omdat het er alleen lag en daarom door de moeder verlaten zou zijn. 

Dit is niet alleen STRAFBAAR MAAR DIENT IN GEEN ENKEL OPZICH HET WELZIJN VAN HET 

DIER. Een reekalf hoort thuis in de natuur en niet in de keuken!! 

BLIJF VAN DE REEKALFJES AF, KOM ER NIET AAN EN LAAT ZE MET RUST! 

Als men twijfelt of het wel goed is met het kalf, laat het met rust en ga 5 uur later nog eens 

kijken. Meestal is het kalf dan weg, echter zolang als men in de buurt van het kalf blijft komt 

de moeder niet terug! Ligt het kalf er 6 uur later nog en maakt men zich dan nog zorgen, bel 

dan naar het secretariaat of meld de waarneming bij de plaatselijke boswachter of 

terreinbeheerder. 

 

De aantallen  

In heel 2024 zijn er in totaal 43 reeën binnengebracht: 6 volwassen reebokken, 8 volwassen 

reegeiten, 11 bokkalveren en 18 geitkalveren. 

3 kalveren werden naar een ander opvangcentrum gebracht omdat het opvangcentrum maar 

één kalf in de opvang had en het is beter dat de kalfjes met elkaar opgroeien. 

Er overleden: 3 bokken, 6 bokkalveren, 10 geitkalveren en 7 reegeiten. 

1 bok, 1 bokkalf en 1 geitkalf werden geëuthanaseerd. 

Uitgezet werden: 2 bokken, 1 reegeit, 3 bokkalveren en 8 geitkalveren. 
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In het afgelopen jaar hebben zich ook weer meerdere personen gemeld die stage wilden 

lopen bij de opvangcentra. Hen wordt uitgelegd dat dit niet mogelijk is omdat reekalfjes 

zoveel mogelijk door één en dezelfde persoon verzorgd moeten worden. De dieren moeten 

hun schuwe karakter niet verliezen want anders kunnen zij later niet uitgezet worden. 

In het afgelopen jaar meldden zich 2 personen die advies en hulp vroegen voor problemen in 

een hertenkamp, waar het 5 damherten ontbrak aan een goede en volledige verzorging. 

De secretaris van de stichting zegde toe om advies te geven en te bemiddelen tussen de 2 

betrokken partijen.  

 

 

FINANCIEEL VERSLAG 2024 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


